

Erklärung zu RoHS Declaration on RoHS

Nr. (No.): PreP-16/0207

2016-03-29

Erzeugnis: 8MF1*
Product

Mit Ausstellungsdatum 29.03.2016 bestätigen wir, dass die oben aufgeführten Produkte die Anforderungen der Richtlinie 2011/65/EU zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten vom 8. Juni 2011 erfüllen. Die genannten Geräte sind frei von Substanzen in Konzentrationen und Anwendungen, die durch die RoHS Richtlinie verboten sind. Bei dieser Bescheinigung handelt es sich nicht um eine Garantie im Rechtssinne, insbesondere Garantien im Sinne der §§ 443, 444 BGB oder § 639 BGB.

With the date of issue 2016-03-29 we confirm that all products listed above comply with the directive 2011/65/EU on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment of 8 June 2011. The above mentioned devices are free from substances in concentrations or applications banned under the RoHS Directive.

This certificate does not constitute a guarantee in the legal sense as it is defined by law, in particular in section 443, 444 or 639 of the German Civil Code (BGB).

Siemens Aktiengesellschaft

Kandlbinder, M.

Entwicklung/ Research & Development

Birkl, L.

Qualität/ Quality

Siemens AG

Energy Management Division; Management: Ralf Christian, Jan Mrosik
Business Unit Low Voltage & Products; Management: Andreas Matthe

Briefadresse:
(Mailing Address) Siemens AG
EM LP QM EHS

Postfach 10 09 53
93009 Regensburg

Name (Name):
Rebecca Schubert
Hausadresse (Address):
Siemensstr. 10
93055 Regensburg

Tel. (Phone): +49 (941) 790-2521
Fax: +49 (941) 790-2722

Siemens Aktiengesellschaft; Vorsitzender des Aufsichtsrats: Gerhard Cromme; Vorstand: Joe Kaeser, Vorsitzender;
Roland Busch, Lisa Davis, Klaus Helmrich, Janina Kugel, Siegfried Russwurm, Ralf P. Thomas
Sitz der Gesellschaft: Berlin und München, Deutschland; Registergericht: Berlin Charlottenburg, HRB 12300, München, HRB 6684
WEEE-Reg.-Nr. DE 23691322